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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de staatssecretaris van Justitie
over het bericht dat de wachttijd voor
tbs weer toeneemt. (Ingezonden
15 april 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat de wachttijd voor tbs weer
toeneemt?1

2
Hoe verklaart u het dat de wachttijd
toeneemt, terwijl er nieuwe
tbs-plaatsen zijn en worden
gecreëerd?

3
Zijn momenteel alle voor 2009
ingekochte tbs-plaatsen bezet en zijn
er ook nog tbs-plaatsen beschikbaar
die niet voor 2009 zijn ingekocht?

4
Wat is uw streefnorm voor de
wachttijd van tbs’ers voor 2009 en
komende jaren? Hoe gaat u ervoor
zorgen dat die worden gehaald?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van Velzen (SP), ingezonden 15 april
2009 (vraagnummer 2009Z07113)

1 Algemeen Dagblad, 14 april 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 15 mei 2009)

1
Ja.

2
Zie hiervoor mijn antwoord op vraag
2 van het lid van Velzen (SP),
ingezonden op 15 april 2009
(2009Z07113).

3
Per 1 april 2009 is de tbs-capaciteit
2.052 plaatsen waarvan er 24 tijdelijk
buiten gebruik waren als gevolg van
brandveiligheidsmaatregelen. In
totaal waren er dus 2.028 plaatsen
beschikbaar. Van deze 2.028 plaatsen
waren er 1.943 plaatsen bezet. Het
verschil tussen beschikbare capaciteit
en de bezetting wordt voornamelijk
veroorzaakt door het gereed komen
van nieuwe capaciteit waar nog geen
tbs-gestelden zijn geplaatst.

4
Zie hiervoor mijn antwoord op vraag
5 van het lid Van Velzen (SP),
ingezonden op 15 april 2009
(2009Z07113).
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